
Hei.

Ønsker en tilbakemelding på hva som er gjennomført vedr. vannlekkasje på stikkledning ved fjøset på Mo?

mvh
Ronald Bratberg


